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HALLITUKSEN KOKOUS  
 
Aika: Torstai 9.1.2020 klo 17.00 
 
Paikka: Ag D214.1, Agora 
 
Osallistujat: 

Hallituksen jäsenet: 
Noora Koskela, Johanna Syrjämäki, Marja Tienari, Sara Vornanen, Milla Tölli (poistui 
kohdassa 20.), Johanna Ylitalo, Emilia Haapanen (poistui kohdassa 22.), Sofia 
Heiskanen, Nelli Ratilainen, Tuuli Kervinen, Katja Vironen (poistui kohdassa 19.), 
Heidi Liikka 
 
Toimihenkilöt:  
Aino Kenttälä (saapui kohdassa 6. ja poistui kohdassa 11.2.), Veera Hartikka, Valpuri 
Linnossuo, Julia Jokinen, Lukas Kärkkäinen, Venni Korhonen, Sonja Anttila (poistui 
kohdassa 20.), Jemina Paavola 

  
 

1. Kokouksen avaus 
Kokous avattiin ajassa 17.01. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 
Ääntenlaskijoiksi valittiin Noora Koskela ja Johanna Syrjämäki. Pöytäkirjantarkastajiksi 
valittiin Veera Hartikka ja Katja Vironen. 
 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
Kohta päätettiin jättää auki ja palata myöhemmin. 
Palattiin kohdan 23. jälkeen ja päätettiin tarkastaa pöytäkirjat seuraavassa kokouksessa. 
Tämän jälkeen siirryttiin kohtaan 24. 
 

5. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi 
Esityslista hyväksyttiin työjärjestykseksi sellaisenaan. 
 

6. Käytäntöjen sopiminen 
Siivousvastuu ja merkkimyyntitehtävät kuuluvat kaikille. Jokainen kommunikoi oman 
tiiminsä kesken. Kokouksiin myös pyritään saapumaan ajoissa. 
 
Hallituksen kokousten lisäksi pidetään tarvittaessa iltakouluja. Päätettiin, että iltakouluihin 
osallistuvat hallituksen jäsenet ja toimihenkilöille osallistuminen on vapaaehtoista. 
Kokouseväiden vuoden budjetiksi päätettiin 200 €. Hallituksen välisessä viestinnässä 
esitettiin Slackin hyödyntämistä. Esitystä kannatettiin ja päätettiin ottaa Slack käyttöön 
WhatsAppin ja Facebookin rinnalle. 
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7. Hallituksen perehdyttäminen 
Hallituksen jäsenet on perehdytetty tehtäviinsä lukuun ottamatta 3mio-vastaavaa. 
3mioihin päätettiin palata tarkemmin vielä kohdassa 15. 
 
Hallituksen perehdytystä jatketaan lauantaina klo 15 Ruthin vintillä. Ryhmäytymispäivän 
budjetiksi esitettiin 300 €. Esitystä kannatettiin ja päätettiin käyttää esitettyä budjettia. 
Tarjoiluista vastaavat Johanna Ylitalo, Marja Tienari ja Tuuli Kervinen. 17. – 18.1.2020 on 
lisäksi JYY:n järjestöseminaari. 
 

8. Hallituksen sisäiset vastuut 
8.1. Haalarimerkkivastaava 
Haalarimerkkivastaavaksi esitettiin Katja Virosta. Katja Vironen valittiin tehtävään. 
 
8.2. Excu- ja työelämävastaava 
Excu- ja työelämävastaavaksi esitettiin Tuuli Kervistä ja Emma Lautalaa. Tuuli Kervinen 
ja Emma Lautala valittiin tehtävään.        
      

9. Jäsenasiat 
Jäsenten liittymissivustoon ollaan tekemässä muutoksia. Uusista jäsenistä ei uudistuksen 
takia ole tietoa.  
 

10. Ilmoitusasiat 
Uusi roll up on saapunut. Myös haalarimerkkikisan voittomerkit ovat saapuneet. 
 
Linkki ry:ltä oli tullut kutsu kahdelle vuosijuhliin. Vuosijuhliin olivat halukkaita Johanna 
Syrjämäki, Johanna Ylitalo, Marja Tienari ja Venni Korhonen. Osallistujat arvottiin. Johanna 
Syrjämäki ja Johanna Ylitalo valittiin vuosijuhliin. Päätettiin viedä lahjaksi Jaloviina-pullo. 
 

11. Talous                                
11.1. Yhdistyksen taloudellinen tilanne 
Yhdistyksen tilillä on 5713,60 €. 
 
11.2. Tavarahankinnat 
Päätettiin tilata uudet laulukirjat. Esitettiin, että tilataan kopio edellisestä painoksesta 
Jyväskylän yliopiston painosta. Ehdotettiin kirjaan lisäksi kahta uutta kappaletta ja 
englannin kielisiä säkeitä. Esitystä kannatettiin. Kirjoja tilataan 150-200 kappaletta. 
Keskusteltiin lisäksi kirjan laulujen sanojen sopivuudesta. Päätettiin, että hallituksella 
on viikko aikaa esittää kommentteja edellisen laulukirjasta. Jyväskylän yliopiston paino 
sponsoroi laulukirjaa, joka näkyy kirjan hinnassa. Myös Semma sponsoroi 200 €, 
Hangaround & Nobody Brewing 200 € ja Pub Juoman kanssa neuvotellaan 150 € 
sponsoroinnista.  
 
Esitettiin, että tilattaisiin uudet kestoastiat. Esitystä kannatettiin ja kestoastiat 
päätettiin tilata. Keskusteltiin vaihtoehdoista. 
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Esitettiin hallituspaitojen hankintaa Multi Painolta. Esitystä kannatettiin ja päätettiin 
tilata paidat. Keskusteltiin paidan värivaihtoehdoista. Paidan väristä päätettiin äänestää 
Slackissä.  
 
Keskustelimme myös myytävistä Fokus-tuotteista. Asiaan päätettiin palata seuraavassa 
kokouksessa. 
 
11.3. Kulukorvaukset 
Myönnettiin Sofia Heiskaselle 13,81 € kulukorvausta kokouseväiden hankinnasta.  
 
Keskusteltiin, että mikäli mahdollista, käytetään kokouseväiden hankinnassa 
kohtuullisen hintaisia ruokakauppoja. 
 
11.4. Tilinkäyttöoikeudet ja maksukortti 
Tilinkäyttöoikeudet annetaan Tuuli Kerviselle, Noora Koskelalle ja Nelli Ratilaiselle. 
Päätettiin, että hallitukselle hankitaan yksi maksukortti. Maksukortti annetaan Nelli 
Ratilaiselle. 
 
Tilinkäyttöoikeudet poistetaan Nelli Noralta, Anniina Vähäkoskelta ja Viivi Kaikkoselta. 
 

12. Järjestöasiat 
12.1. Talous- ja toimintasuunnitelmien laatijat 
Tuuli Kervistä, Katja Virosta, Noora Koskelaa, Emma Lautalaa, Heidi Liikkaa, Johanna 
Syrjästä, Emilia Haapasta sekä Sonja Anttilaa ehdotettiin talous- ja 
toimintasuunnitelmien laatijoiksi. Heidät valittiin tehtävään. 
 
12.2. Nimenkirjoittajien vaihdos 
Nimenkirjoittajiksi esitettiin Tuuli Kervistä, Katja Virosta, Heidi Liikkaa ja Noora 
Koskelaa. Heidät valittiin tehtävään. 
 
12.3. Yhteyshenkilöiden valinta 
SYY:n yhteyshenkilöksi valittiin Marja Tienari. Talentian yhteyshenkilöksi valittiin 
Johanna Syrjämäki. 
 

13. Yritysyhteistyö 
Taikurin, Club Escapen, The Local Culture Hostelin ja Polkupyörätorin kanssa 
yhteistyösopimukset ovat voimassa vähintään toukokuuhun asti. Karaoke Bar Helmen 
kanssa sopimusta ei tällä hetkellä ole. Jatkosopimus on selvityksen alla. Ruohonjuuren 
kanssa sopimus on voimassa, mutta jatkosopimus pitää varmistaa.  
 
Uusi mahdollinen yhteistyökumppani on yhteiskäyttöautoyritys Heimo. Yrityksen kanssa 
tapaaminen on suunnitteilla. Ideoitiin myös pakohuonepelin ja Aprillian mahdollisesta 
yhteistyöstä.  
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14. Tapahtumat 
Yhteistyössä Stimuluksen, Syrinxin ja JIO:n kanssa järjestetyt Houkutussitsit tulossa 
23.1.2020. Ilmoittautuminen sitseille oli lähtenyt hyvin käyntiin. Päätettiin, että Valpuri 
Linnossuo ja Tuuli Kervinen menevät myymään Club Escapeen lippuja jatkoille. 
 
Lisäksi keskusteltiin mahdollisista tulevista tapahtumista. Ynnä ehdottanut, että 
järjestämme heidän kanssaan lukukauden avajaisbileitä. Päätettiin, ettei Fokus lähde 
mukaan. Keskusteltiin myös valtakunnallisesta yhteiskuntatieteiden risteilystä, johon 
Fokusta pyydettiin mukaan järjestäjäksi. Nostettiin esille, että vuonna vastaavasta 
risteilystä oli tullut tappiota.  
 
Keskusteltiin vielä ystävänpäiväsitsien järjestämisen aloittamisesta. Ehdotettiin Club 
Escapea tilana. Tapahtumavastaavat ottavat yhteyttä muihin YFI:n ainejärjestöjen 
tapahtumavastaaviin. Vappuna Ruthin vintti on ollut perinteisesti 30.4. – 1.5. varattuna 
Fokukselle. Päätettiin varata se myös tänä vuonna. Tapahtumavastaavat varaavat tilan 
mahdollisimman pian. 
 
Lisäksi keskusteltiin tapahtumien järjestämisen käytännöistä: Tapahtumien suunnittelun 
takaraja on kolme viikkoa ennen tapahtumapäivää. Tapahtumien budjetti menee myös 
talousvastaava Nooran kautta. 
 

15. 3miot 
Valittiin 3mio-vastaavaksi Johanna Ylitalo. Hallituksen jäsenet saavat ostettua 3miot-
merkin hintaan 3 €. Lisäksi lippujen myyjät saavat merkin ilmaiseksi.  
 
Kohdan 15. jälkeen pidettiin kokoustauko. 
 

16. Viestintä 
Viestintävastaava aloittanut tehtävässään. Eilen on perustettu viestinnän WhatsApp-
ryhmä. Keskusteltiin Facebook-julkaisujen tekovuorojen jakamisesta. 
 
Hallituslaiset kuvataan viestintävastaavan toimesta nettisivun esittelyjä varten tammikuun 
aikana mahdollisimman nopeasti. Hallituslaiset kirjoittavat myös esittelyn itsestään 
suomeksi ja englanniksi. 
 
Ehdotettiin myös Instagram-tarinoihin hallituslaisten esittelyjä. Päätettiin aloittaa niiden 
tekeminen 13.1.2020 puheenjohtajan esittelyllä. 
 
Sähköpostin kuukausitiedotetta ehdotettiin muutettavaksi viikkotiedotteeksi. Päätettiin 
pysyä kuukausitiedotteessa. Kuitenkin jos paljon tapahtumia tulossa, lähetetään erillinen 
tiedote. Tapahtumista tiedotetaan lisäksi erikseen. 
 
Esitettiin Sofitan-työelämätapahtuman tiedottamista Fokuksen Facebookissa. Päätettiin 
tiedottaa tapahtumasta. 
 
Keskusteltiin myös Foguen kirjoittajien hakemisen aloittamisesta Fokuksen sosiaalisissa 
medioissa. 
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17. Koulutuspolitiikka 
Koulutuspoliittiset vastaavat ovat tehneet keskusteluryhmän. Sosiaalityön 
koulutuspoliittinen vastaava ollut sosiaalityön oppiaineen yksikkökokouksessa. Sosiaalityön 
koulutuspoliittisen vastaavan yhteystiedot ollaan lisäämässä laitoksen nettisivulle ja 
sosiaalityön johdantokurssin dioihin. 
 
Sosiologian koulutuspoliittisella vastaavalla on viikolla 4 sosiologian yksikkökokous ja 
laitoskokous. Ensiviikolla luvassa ovat myös WOP-päivät. Lisäksi sivistyslautakunnan kokous 
on loppukuusta. 
 
Yhteiskuntapolitiikan koulutuspolitiikassa ei erityistä mainittavaa.  
 
Keskusteltiin vielä YFI-laitoksen työelämätorista.  
 

18. Sosiaalipolitiikka 
Keskusteltiin, että tapahtumakuvaukseen hyvä merkitä tapahtumajärjestäjät 
ongelmatilanteita varten. Ideoitiin mahdollisuuden luomisesta ilmoittaa häirintätapauksista 
anonyymisti. 
 
Keskusteltiin lisäksi esteellisistä tiloista. Niistä tulee jatkossa ilmoittaa tapahtumien 
kuvauksissa. Keskusteltiin myös turvallisen tilan periaatteetteiden luomisesta 
hallitusvuoden aikana. 
 

19. Kansainvälisyys 
Vaihto-oppilaiden orientaatio ollut eilen. Kansainvälisyysvastaava oli paikalla 
esittäytymässä. Paikalla oli ollut noin 15 vaihtaria. Sonja neuvotellut Mephiston ja 
Puolueen vastaavien kanssa YFI-hangoutista, joka on suunnitteilla järjestettäväksi 
21.1.2020. Tapahtumapaikaksi on suunniteltu Teerenpeliä. Sonja ottaa yhteyttä 
Teerenpeliin tapahtuman järjestämisestä. 
 
Muistutettiin vielä kaikkien tapahtumakuvausten julkaisusta myös englanniksi. 
 

20. Ympäristö ja kehitysyhteistyö 
Viime syksynä Fokusta pyydettiin mukaan 5895 metriä kehitystä -
hyväntekeväisyyskampanjaan. Keskusteltiin hankkeeseen mukaan lähtemisestä Kettu 
kapuaa -haalarimerkkiä myymällä. Keskusteltiin myös tapahtuman järjestämisestä tämän 
tukemiseksi. Ehdotettiin sitsejä tai boulderointia. Merkin enimmäishinnaksi sovittiin 3,50 €. 
Pyritään saamaan kustannukset katettua myynneistä. Jos tuottoja ei tule tarpeeksi 
lahjoitettavaksi, rahat otetaan kehitysyhteistyön budjetista. Tilataan 50-100 merkkiä. 
 
Esitettiin Fokukselle oman koalan adoptoimista, joka kustantaa vuodeksi 40 $. Esitys sai 
kannatusta. Päätettiin äänestää koalan valitsemisesta Slackissa.  
 

21. Kulttuuri 
Hyvinvointiryhmä on perustettu. Kulttuurivastaavalla paljon ideoita. 
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Keskusteltiin JyväSpeksistä. Speksiä sponsoroitu aikaisempina vuosina ja Fokuksella on ollut 
oma tapahtuma, jossa mennään katsomaan JyväSpeksiä. Nämä suunnitteilla myös tänä 
vuonna. 
 

22. Liikunta 
Eilen ollut vuoden ensimmäinen liikuntavuoro. Vuoro oli sujunut hyvin. 
 
Keskusteltiin eri lajimahdollisuuksista liikuntavuoroilla. Harkittiin säännöllisten lajien lisäksi 
lajikokeiluvuoroa. 
 
Keväällä tulossa talvirieha. Viime vuonna ollut sen jälkeen saunailta. Keskusteltiin JYY:n 
mahdollisesta avustuksesta tapahtumaan. 
 
Keskusteltiin rusettiluistelu- sekä boulderointitapahtumien järjestämisen 
mahdollisuudesta. Keskusteltiin myös mahdollisesta YFI:n yhteisestä laavuretkestä.  
 

23. META 
Kasvisto täytyy siivota. Noora, Johanna, Johanna, Marja, Valpuri, Nelli ja Tuuli 
ilmoittautuivat vapaaehtoisiksi. Tämän lisäksi haalarimerkki-inventaario täytyy tehdä. 
 
Ideoitiin Fokuksen omaa tilaa yliopistolla. Päätettiin keskustella tästä lisää myöhemmissä 
kokouksissa. 
 
Palattiin kohtaan 4.  

 
24. Seuraava kokous 

Seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin. 
 

25. Kokouksen päättäminen 
Kokous päätettiin ajassa 20.13. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
____________________________  ____________________________ 
Tuuli Kervinen    Heidi Liikka 
puheenjohtaja   sihteeri 

 
 
____________________________  ____________________________ 
Veera Hartikka   Katja Vironen 
pöytäkirjantarkastaja   pöytäkirjantarkastaja 


